



# 绿色运输认证证书



证书编号: R19710240001

兹证明  
固达电线电缆（集团）有限公司

统一社会信用代码: 91520000573309785F

注册地址: 贵州省安顺市平坝区黎阳高新区夏云工业园二期 02-04、02-06

邮编: 561106

经营地址: 贵州省安顺市平坝区黎阳高新区夏云工业园二期 02-04、02-06

邮编: 561106

经评审, 符合  
满足《绿色交通标准体系（2022年）》的要求

## 认证范围:

资质范围内低压交联电力电缆、额定电压 450/750V 及以下聚氯乙烯  
电线以及额定电压 35kV 及以下交联电力电缆的生产涉及的绿色运输活动  
(五星级)

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核, 监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))上查询

本证书信息可在认证机构官方网站([www.china-isc.org.cn](http://www.china-isc.org.cn))上查询

发证日期: 2024年09月03日

有效期至: 2027年09月02日



证书二维码

签发人:

认证机构: 北京国标联合认证有限公司





# Green transport certification

Registration No. R19710240001

This is to certify that

**Guda Wire and Cable (Group) Co.,Ltd.**

The social credit code: 91520000573309785F

**Registered Address:** No. 02-04, 02-06, Industrial park phaseII, High-tech Industrial Zone, Pingba District, Anshun City Guizhou

**Audit Address:** No. 02-04, 02-06, Industrial park phaseII, High-tech Industrial Zone, Pingba District, Anshun City Guizhou

Which is in conformity with

**Green Transport Standard System (2022)**

This certificate covers the following scope of

Production and related sites involved green transportation activities of extruded insulated low voltage power cables,PVC insulated wire and cable with rated voltage of 450/750V and below, as well as cross-linked power cables with a rated voltage of up to 35kV within the scope of qualification (Five stars)

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))  
Search([www.china-isc.org.cn](http://www.china-isc.org.cn))

Issue Date: 2024-09-03

Expiration Date: 2027-09-02



Cert code

Issued by:

*Huangyijun*

**Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.**

